

EduOrchids 兰儿教育 – 加拿大国际夏令营报名表

EduOrchids - Application Form for International Summer Camps in Canada

请您务必认真、详细地填写报名表中的各项信息,且字迹清晰,确保以下填写内容真实、有效。表格中若有空白未填写项目,将视为"无"。若因资料无效、填写信息不全、字迹不清或与事实不符等,而引起的一切后果及所有损失将由家长和学生自行承担。

Please complete the application form carefully and in details, to ensure that the following information is true and valid. Any unfilled blank in the form will be deemed as "none". If there is any information that is invalid, incomplete, illegible or inconsistent with the facts, the parents and student themselves shall bear all the consequences caused thereby.

报名项目 SSN (不用填)								
Registration Summer	r Camp							
出发日期返回日期			出发均	出发城市 <u>□ 北京 □上海</u>				
Departure date Return da		Return date	n date Depar			rture city		
参团及随行人员			报名标	报名机构代码Bossun-WYH				
Participants				SSN	SSN			
		学生基 Basic Studen	本信息 t Inform	ation				
*姓名:		*性别:	口男	口女	*出生日期:	年 月	H	
						, , , , ,		
Name		Gender	Male	Female	Date of Birth	Year Month	day	
姓名拼音:		*年龄:			学生联系电话:			
Name Spelling		Age			Student's Contact			
Name Spennig		Age			Number			
*英文姓名:		*紧急联系人:			*紧急联系电话:			
English Name		Emergency Contact			Emergency Contact			
8					Number			
学生微信号:		*电子邮箱:			*T 恤号码:			
Student's WeChat		E-mail Address			T-shirt Size			
Number		E-man Address			1-Silli t Size			
身高,体重:		*国内在读学校名称及	· 5年级·					
Height, Weight								
Treight, Weight	School Panic and Grade In China							
			人信息					
		Guardian I	nformat	ion				
*父亲姓名:		*父亲联系手机:			父亲微信号:			
Father's Name		Father's Phone			Father's WeChat			
		Number			Number			
*母亲姓名:		*母亲联系手机:			母亲微信号:			
Mother's Name		Mother's Phone			Mother's WeChat			
					Number			
中了她然地 儿		*家庭地址:						
电子邮箱地址:		Home Address						
E-mail Address		1131110 11441 033						



*基本医疗信息							
Basic Medical Information							
您有定期服用药物吗?		□有	请写出药物名称:				
Do you take medication regularly?		Yes	Please write down the name of the medicine				
您有特殊的饮食要求吗?		□有	请写出饮食要求:				
Do you have any special dietary requirements?		Yes	Please write down the dietary requirements				
您是否有过敏?		□有	请写出过敏源:				
Do you have allergies?	No	Yes	Please write down the source of allergy				
是否有以下疾病: Do you have any of the following diseases □无 □哮喘 □心脏病 □癫痫 □精神类疾病(抑郁、狂躁、自闭等) □其他							
No Asthma Heart Disease Epilepsy Mental Illness(Depression, Mania, Autism) other							
Do you have any other medical history? Have you had any surgery recently? Are you allergic to any medication? Do you take medication regularly? If yes, please indicate below: 其他相关信息							
Other relevant information							
是否在办理报名目的国移民申请? Are you applying for immigration to the country of		□是					
		Yes					
destination?		100					
您是否有留学的计划?		□有					
Do you have any plan to study abroad?		Yes					
报名目的国是否有亲属?							
Are there any relatives in the country of destination?		□有	请写出关系:				
		Yes	Please write down the relation				
您是否有同团认识的人需要住在一起? Are there any students in the group that you wish to share a room with?		□有	请写出名字:				
		Yes	Please write down the name				

服务条款和条件

- 1. "2019 兰儿教育加拿大国际夏令营"是提供给 9-17 岁的青少年夏令营项目。
- 2. 当我们确认收到您的注册报名表和费用后,我们会给您发送一封邀请信。如果您需要办理加拿大签证,在其他签证申请的材料之外,您还可以向加拿大大使馆或领事馆出示邀请信,有助于您签证的办理。
- 3. 付款方式:一次性付款,费用中包含人民币 <u>3500 元</u>"为注册报名费。(注*:其中"顶级贵族私校 UCC 夏令营"项目注册报名费为人民币 5000 元)
- 4. 当您的飞机航班确认后,请尽快通知我们。
- 5. 签订本协议视为同意授权**兰儿教育(EduOrchids Inc.)**拍摄营员个人在夏令营活动期间的照片和视频,并同意肖像照片版权由**兰 儿教育(EduOrchids Inc.)**所有,可用于对外宣传推广使用。



Terms and Conditions of Service

- 1. "2019 EduOrchids Canada International Summer Camp" program is specifically designed for young people aged 9-17.
- 2. We will send you an invitation letter once we receive your registration form and fee. If you need to apply for a Canadian visa, please submit all required application materials to The Embassy of Canada to China or The Consulate General of Canada in China, together with this invitation letter, which will be helpful for your visa application.
- 3. Payment method: one-time payment, including 3500 RMB* registration fee (5000RMB for UCC Summer Camp), non-refundable.
- 4. Please inform us as soon as you book your flight.
- 5. This signed agreement will give EduOrchids Inc. the permission to take photos and videos of individual camper during the summer camp activities. The copyright of portrait photos and videos shall be owned by EduOrchids Inc., and may be used for the purpose of summer camp marketing.

退款和取消条款

- 1. 不可退的费用:注册报名费用*人民币* 3500 元 不可退,此费用已包含在团费中。(注*:其中"项级贵族私校 UCC 夏令营"不可退还注册报名费为人民币 5000 元,此费用已包含在团费中)
- 2.签证拒签:学生如果无法获得签证,必须在出发前至少 21 个工作目提交退款的书面申请,提供加拿大使馆出具的拒签信原件,并交回邀请信。我方审核材料合格后,将退还除报名注册费人民币 3500 元*以外的费用;如果我方没有收到上述书面通知和材料,将参照应用下述第3条取消或者退出条款。
- 3. 取消或者退出: 未在出发前 21 个工作日提交拒签信或因任何个人原因导致的行程取消,所有费用不予退还。

Refund and Cancellation Policy

- 1. Non-refundable fee: registration fee (3500 RMB*) is non-refundable, which is included in the tuition fee. (Note*: The non-refundable registration fee for "UCC Summer Camp Program" is 5000 RMB.)
- 2. Failure to obtain a visa: if the student is unable to obtain a visa, he/she must submit a written request for refund at least 21 business days before departure, together with the original Visa Rejection Letter issued by the Canadian Embassy and the summer camp invitation letter. The refundable fee will be returned to you if the criteria for Refund and Cancellation are met. If you fail to provide the above-mentioned materials, Refund and Cancellation Policy 3 will be applied.
- 3. Cancellation or withdrawal: If the applicant fails to submit the Visa Rejection Letter issued by the Canadian embassy 21 business days before the departure, or cancels the trip due to any personal reasons, all fees will not be refunded.

申请人签名: Signature of applicant 年 月 日 Year Month Day

以上内容属实 家长签名: The above content is true. Parent's Signature 年 月 日 Year Month Day